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Uitdoofbeleid voor weekendverblijven (p. 3)Maak kennis met onze N-VA-raadsleden (p. 2)

Herselt verandert, want N-VA werkt

Minister Matthias Diependaele opent gerenoveerde Strokapel
Vrijdag 16 oktober om 14 uur
Eindelijk is de restauratie van de Strokapel in Ramsel een feit. Met de nieuwe N-VA-ploeg 
in het gemeentebestuur en onder leiding van schepen van Erfgoed Pieter-Jan Parrein 
kwam het dossier in een stroomversnelling. Niemand minder dan Vlaams Minister van 
Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele zal op 16 oktober de gerenoveerde Strokapel 
openen. Op zaterdag 17 en zondag 18 oktober kunt u de kapel bezichtigen in een muzikale 
setting. De kapel zal in de toekomst niet alleen het decor vormen voor religieuze diensten, 
doopsels en huwelijken, maar zal ook dienst doen binnen het bredere culturele en  
toeristische beleid van onze gemeente. 

 Buitenschoolse Kinderopvang 
Ramsel is volledig af en wordt 
ondertussen ook al gebruikt.

 In het begin van de coronacrisis 
vergaderde de gemeenteraad on- 
line, maar door de parochiezalen te 
gebruiken kunnen de verschillende 
fracties elkaar ondertussen ook 
weer veilig in het echt ontmoeten. 
Deze manier van werken zetten 
we nog even voort. Er is beperkt 
publiek toegestaan en het vragen-
uurtje gaat ook weer door. Hebt 
u een vraag? Dan horen wij die 
graag. Stuur uw vraag een week 
op voorhand door naar de gemeen-
teraadsvoorzitter en ze komt aan 
bod op de gemeenteraad.

 Na veel vertraging door de aan-
nemer ziet lid van het AGB Karine  
Vermaelen vol trots de contouren 
van de tennishal met polyvalente 
zaal verrijzen. Binnen het jaar kan 
de tennisclub die gebruiken. 

 De Vlaamse feestdag vieren? 
Dat kan ook coronaproof. N-VA 
Herselt koos er dit jaar voor om 
samen ‘de toer van Herselt’ te  
rijden. Met een terrasje tussen- 
door steunden we ook de lokale 
horeca. Uiteraard in veilige 
bubbels.

 In Blauberg en Ramsel zijn 
er sinds kort schoolstraten en 
in Bergom een fietstraat. Daar 
kwam eerst wat commentaar op, 
maar gemeenteraadslid Dolinda 
Voet stelt ondertussen tevreden 
vast dat de meeste inwoners 
deze veiligheidsmaatregel voor 
onze kinderen waarderen. 

 Schepen Pieter-Jan Parrein 
had samen met de vrijetijds-
diensten heel wat activiteiten 
gepland voor 2020. Helaas 
konden vele daarvan door de 
corona-epidemie niet doorgaan. 
Maar een Elsschotwandeling in 
Blauberg kwam er wel. Schepen 
Parrein stelde die met veel trots 
voor aan het publiek.

 Het bestuur van N-VA Herselt 
bleef elke maand online  
overleggen. 
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De N-VA-raadsleden: kent u ze al?
N-VA Herselt zit nu bijna twee jaar in het gemeentebestuur. Een mooie gelegenheid om – naast onze burgemeester en schepenen – 
ook onze raadsleden even in de kijker te zetten.

Dolinda Voet, Geert Sterckx, Tim Tubbax en Stefan Korthout 
zetelen voor de N-VA in de gemeenteraad en werken er nauw  
samen met burgemeester Peter Keymeulen en schepenen  
Mireille Colson, Pieter-Jan Parrein en Mark Van den Wouwer. 

Fractievoorzitter Tim Tubbax heeft een belangrijke leuze voor 
onze gemeente: het leven moet er veilig zijn, maar ook plezant. 
We laten hem even aan het woord over zijn ervaringen in de 
gemeenteraad:

Hoe heb jij de voorbije twee jaar ervaren als fractievoorzitter?
“Ik ben blij dat ik deel mag uitmaken van deze N-VA-ploeg. De 
mensen willen een goed, eerlijk, dynamisch bestuur. Ik hoop 
dat we dat kunnen uitstralen, maar besef dat het voor inwoners 
niet altijd duidelijk is wat we precies doen. Als fractievoorzitter 
probeer ik goed te luisteren naar de inwoners en hun signalen 
door te spelen naar de schepenen.” 

Wat zijn jouw aandachtspunten voor het beleid?
“Ik fiets veel, ook met mijn dochtertje. Mensen aanzetten om te 
sporten en daarvoor goede faciliteiten voorzien, vind ik belang-
rijk. Bovendien ondervind ik aan de lijve hoe noodzakelijk het 
is dat onze schoolomgevingen verkeersveilig zijn en dat onze 
fietspaden en wegen in goede staat zijn. Gelukkig komt het fiets-
pad op de Wolfsdonksesteenweg er waarschijnlijk snel. Aan dat 
van de Dieperstraat werken we hard. Het vraagt helaas veel tijd 
om bij alle instanties de nodige goedkeuringen te regelen. Dat 
frustreert me wel: dat het vaak trager gaat dan je zou willen.” 

“Daarnaast hecht ik ook veel belang aan steun voor de lokale 
handelaars. Door lokaal te winkelen geef ik zelf het goede voor-
beeld, en ik spoor ook het gemeentebestuur aan tot promotie-
acties. Onze N-VA-ploeg wil veel veranderen, maar verandering 
botst soms op weerstand. We willen er zeker van zijn dat ieder-
een mee is. Denk bijvoorbeeld aan de toenemende digitalisering. 
Verandering moet zeker ook verbetering zijn.” 

Lore Kenis en Hans Celen zetelen in het bijzonder comité, deel 
van de OCMW-werking. Ze behandelen er individuele dossiers 
van inwoners die het moeilijk hebben en zorgen ervoor dat zij 
gepaste steun krijgen. 

Op welke verwezenlijkingen zijn jullie het meest trots?
“Het bestuur heeft ervoor gezorgd dat twee derde van onze rust-
huisbewoners ook effectief van Herselt afkomstig is. Dat vinden 
we heel positief. Daarnaast zijn we ook heel blij met alle steun-
maatregelen voor gezinnen in kansarmoede die het door corona 
extra moeilijk hebben. 

Zo deelt het OCMW het ‘Herselts doosje’ uit dat geldig is bij  
lokale handelaars en biedt het ook voedselpakketten aan met 
verse producten van diezelfde handelaars. Verder zijn er ook 
aankoopbonnen voor schoolmateriaal en hebben we laptops 
aangekocht voor schoolgaande kinderen. 

Het OCMW heeft de mogelijkheid tot psychologische ondersteu-
ning bovendien uitgebreid naar zes uur per week. De psychologe 
werkt trouwens vanuit het Centrum voor Geestelijke Gezond-
heidszorg (CGG), waar ook specifieke begeleiding is voorzien voor 
senioren. Via hun huisarts kunnen mensen met een psychische 
nood bij die instantie begeleiding aanvragen. We weten dat de 
coronacrisis vele mensen zwaar valt en dat geldt zeker voor wie 
tot de risicogroep hoort. Als het niet meer lukt, maak dan gebruik 
van dit aanbod bij het OCMW of rechtstreeks bij het CGG.”

 De vier N-VA-gemeenteraadsleden: Dolinda Voet, Geert Sterckx,  
Tim Tubbax en Stefan Korthout.

Wie is Tim Tubbax?
•  N-VA-fractievoorzitter in de 

gemeenteraad
•  41 jaar 
•  sportieve enthousiasteling 
•  groeide op in Varenwinkel en 

woont nu met zijn gezinnetje 
op de Westerlosesteenweg

•  was vroeger ploegbaas bij 
Van Hool en werkt nu bij 
het Agentschap Wegen en 
Verkeer. 

 Hans Celen en 
Lore Kenis zetelen 
voor de N-VA in het 
bijzonder comité 
voor de sociale 
dienst.
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Uitdoofbeleid voor weekendverblijven in landbouw-, recreatie- of natuurgebied
Het gemeentebestuur wil een menselijke maar tegelijk ruimtelijk verantwoorde oplossing voor de weekendverblijven in Herselt. 
We kiezen voor een uitdoofbeleid en onderzoeken ook rechtszekere alternatieven voor de bewoners. 

Vlaamse overheid steunt  
Herseltse verenigingen
Herselt krijgt ruim 150.000 euro uit het 
Vlaamse coronanoodfonds voor verenigingen.

Dat heel wat verenigingen zwaar getroffen 
werden door de coronacrisis, is geen verras-
sing. Vele activiteiten konden niet of slechts 
heel beperkt doorgaan en daardoor liepen de 
verenigingen flink wat inkomsten mis. De 
Vlaamse overheid biedt lokale besturen daarom 
een noodfonds aan voor cultuur, jeugd, sport en 
media. De gemeente Herselt heeft recht op ruim 
150.000 euro uit dat fonds. 

Verenigingen worden geraadpleegd
“Met dat geld willen we onze verenigingen snel 
te hulp schieten”, bevestigt schepen Mireille 
Colson. “In september keren we al een eerste 
bedrag van ruim 47.000 euro uit. Voor de  
verdere verdeling organiseren we een bevraging. 
Zo gaan we na welke kosten de verenigingen 
nog hebben gehad en of we eventueel met struc-
turele investeringen het verenigingsleven in zijn 
geheel kunnen stimuleren.”

Vanaf januari nieuwe regels  
voor huisvuilophaling
Denk eraan: vanaf januari 2021 start onze gemeente 
met het DifTar-systeem voor huisvuilophaling.  
Door goede sorteerders te belonen, willen we mensen 
bewuster met hun afval doen omspringen. 

In oktober organiseert de gemeente infomomenten voor 
alle inwoners, als de coronasituatie dat toelaat. Voor meer 
info kunt u terecht bij IOK: www.iok.be

 Bestuurslid Eric Sorgeloos breekt 
als vrijwilliger bij Natuurpunt  
verkrotte weekendverblijven af.

Deel uw mening
N-VA Herselt wil van u horen! Via tal van kanalen  
kunt u ons contacteren:

  Stel uw vraag tijdens het vragenuurtje op de gemeenteraad.

  Organiseer zelf een initiatief voor uw buurt via de hoplr-app of 
-website.

  Mail uw suggestie of opmerking naar burgemeester@herselt.be. 

  Spreek een N-VA-bestuurslid aan.

Permanente bewoning kan niet
Het probleem met heel wat weekendverblijven 
is dat ze in realiteit permanent bewoond worden. 
Dat gaat tegen alle regels in en is onrechtvaar-
dig voor wie zich wel aan de voorschriften 
houdt. Permanente bewoning belast het  
milieu ook veel meer en het sanitair in de 
huisjes is er vaak niet op voorzien. Van het 
duizendtal weekendverblijven in Herselt zijn 
er bovendien zo’n 300 zonevreemd. Ze liggen 
niet in een gebied voor verblijfsrecreatie, maar 
in agrarisch, bos- of natuurgebied, of zelfs in 
een natuurreservaat. 

Respect voor natuur-, recreatie- en  
landbouwgebieden
Het gemeentebestuur wil voor de weekend- 
verblijven een duurzame oplossing, met 
respect voor de natuur-, recreatie- en land-

bouwgebieden. We kiezen daarom voor een 
uitdoofbeleid: als het weekendhuisje verlaten 
wordt, door verhuis of overlijden, mag het niet 
meer opnieuw bewoond worden. Een nieuw 
handhavingsplan en ruimtelijk uitvoerings-
plan moeten permanente bewoning ontmoe-
digen. Onder het vorige bestuur kregen de 
permanente bewoners van weekendverblijven 
voorrang bij nieuwe sociale woningen. Maar 
omdat er bij de weekendverblijvers geen vraag 
was naar herhuisvesting, miste dat plan  
grotendeels zijn doel. 

Tegelijk treedt de gemeente strenger op tegen 
verkrotting, zowel bij de weekendverblijven 
als bij andere woningen. We steunen daarbij 
Natuurpunt, dat regelmatig verkrotte  
weekendverblijven opkoopt en afbreekt.  
Het afval dat daaruit voortkomt mag gratis 
naar het containerpark.
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Samen maken we Antwerpen groener

Hebt u een
goed idee en wiltu mee de handen uitde mouwen steken? 
Mail dan naar meerbos@vlaanderen.be

4.000 hectare extra bos tegen 2024, dat is de ambitie van Zuhal Demir en de Vlaamse 

Regering. Ze slaan daarvoor de handen in elkaar met een ongeziene Bosalliantie van natuur-

verenigingen, bosgroepen, regionale landschappen, lokale besturen en jeugdverenigingen.

• erkent Zuhal 463 hectare extra natuurreservaten en maakte ze 921 hectare 

natuurreservaat toegankelijker,

• investeren we in een van onze oudste natuurgebieden, De Liereman, nadat het vorige zomer 

door een grote bosbrand getroffen werd, 

• maken we werk van een aaneengesloten grensoverschrijdend natuurgebied van 1.000 hectare 

in de vallei van ’t Merkske in Zondereigen (Baarle-Hertog),

• verhindert Zuhal het kappen van een bos van 14 hectare in Herentals waar men een 

waterverslindend golfterrein wou uitbreiden.

122 
miljoen

euro budget

4.000 ha
effectief extra bos

tegen 2024

20.000 ha
extra natuur

onder natuurbeheer

In de provincie Antwerpen ...

Zuhal Demir, Vlaams minister van Omgeving

De relatie tussen Vlaanderen en de natuur was de voorbije 
jaren geen goed huwelijk. Daar brengen wij verandering in.” 

“

Samen maken we Antwerpen groener

014229


